

會計資訊科 日五專 (112) 入學新生應修科目表

列印日期：2025/6/11

(2) Pass Class C Accounting Certification (issued by the Ministry of Labor, Executive Yuan, R.O.C.).

(3) Pass Level C Computer Software Application Certification (issued by the Ministry of Labor, Executive Yuan).

(4) Pass Chinese Typing Credential (at least 30 words per minute).

(5) Complete the CLUT-mandated "Academic Ethics Education" course, as regulated by the "CLUT Directions for Academic Ethics Education."

5、4年級「報稅服務實作」課程，學生須至國稅局進行實作。

4.Regarding the "Tax Service Practicum" program in the fourth year, students are required to go to the National Taxation Bureau to conduct the practical work.

6、「職場實習(暑)」、「會計職場實習(一)」及「會計職場實習(二)」等校外實習選修課程，選修二門課程以上畢業選修學分最多認列9學分；只修一門課程畢業選修學分至多認列6學分。

5.With regard to off-campus internship elective courses, such as "Summer Internships in the Workplace", "Accounting Internships (I)", and "Accounting Internships (II)", the maximum of nine credits will be recognized for graduation from two or more courses. In addition, if students choose to take only one course, the maximum of six credits will be counted for graduation.

7、本應修科目表學分欄為括弧()，則表示該學分不列入畢業學分數。

6.Credits listed in parentheses are not counted toward the total graduation credits.

8、本應修科目表因本系(科)特色發展之需要時，得依據本校課程規劃流程修正。

7.The course requirements may be revised, depending on developmental characteristics of the Department and CLUT course planning procedures.

會計科系主任：

召集人：